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Ing. Oliver Pospíšil

Z8/24. zasedání Zastupitelstva města Brna
konané dne 16.2.2021

Informativní zpráva o vyřízení dotazů, připomínek a podnětů
občanů ze zasedání Zastupitelstva města Brna č. Z8/23 konaného

dne 19. 1. 2021

Anotace
Pravidelně předkládaný materiál obsahující informace o vyřízení dotazů, připomínek a podnětů občanů z
předchozího zasedání ZMB, vytvořený z podkladů poskytnutých příslušnými zpracovateli.
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Informativní zpráva  
o vyřízení dotazů, připomínek a podnětů občanů ze zasedání Zastupitelstva města Brna 

č. Z8/23 konaného dne 19. ledna 2021 

________________________________________________________________________________ 

RNDr. Miroslava Kozubíková: 

Vážená paní primátorko, vážení zastupitelé, mluvím za zahrádkáře Brno-Žlutý kopec.  
Od zveřejnění návrhu nového územního plánu se na Vás opakovaně obracíme s žádostmi, 
připomínkami a návrhy na zvážení plánované zástavby Žlutého kopce a zachování zahrádek, jako 

historické části budoucího veřejného parku. I my chceme přispět k dosažení souladu veřejných  
a soukromých zájmů při změnách tohoto území. Nejde nám pouze o zahrádky, ale o přirozené životní 
prostředí, které potřebujeme všichni. Na svůj příspěvek přednesený na prosincovém jednání jsem 
dostala odpověď od pana Mgr. Petra Hladíka, náměstka primátorky. Děkuji panu Mgr. Hladíkovi za první 
konkrétní odpověď a také za vlídný přístup k nám, občanům. Vážíme si toho. Oceňujeme, že odpověď 
navrhuje určité kompromisní řešení situace, která se zatím jevila jako naprosto zablokovaná. Ceníme si 
snahy o rozšíření ploch zeleně na Žlutém kopci, proti současnému platnému územnímu plánu, 
především úprav regulativu zeleně tak, aby umožňoval i existenci zahrádek. Děkujeme také za to, že 
se na jaře bude moci brněnská veřejnost zúčastnit veřejné prezentace územní studie pro Žlutý kopec, 
ke které se snad bude moci i vyjádřit. Vítáme rozhodnutí, že do začátku realizace zástavby můžeme, 
jako zahrádkáři, území využívat. Staráme se o zahrádky na Žlutém kopci 70 let a budeme se o ně rádi 
starat do té doby, dokud nám to bude vedením města umožněno. 

 

Příspěvek byl dle RNDr. Miroslavy Kozubíkové přednesen jako poděkování za zahájená jednání  
a odpověď nebyla vyžadována. 
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Zpracovala:  

Jana Sovová 

Organizační odbor MMB 
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